



## **STYREMØTE 9/2021 - 2023**

**Onsdag 26. januar 2022, kl. 18.00**

Videokonferanse: <https://petanque.whereby.com/styret>

**Tilstede:** Tore Blokhus (leiar), Gabriel G. Bel-Lafkih, Lisbeth M Johannesen, Roger Støa, Christopher Kvarme, Trine Tinglum, Heidi Skjørberg Nilsen

**Forfall:**

**Fra adm:** Arild Skjæveland, referent

---

---

### **SAK 01      GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL**

Protokoll fra forrige styremøte er vedlagt

#### **Forslag til vedtak**

Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 8, 29. november.

### **SAK 02      KOMMUNIKASJON OG SAMARBEID**

Tore informerer.

### **SAK 03      PRØVE-VM**

Gabriel informerer. Åtte lag deltok, sju nasjoner. Norge eksperimenterte litt, og endte som nummer åtte. Veldig positiv opplevelse for de som deltok.

### **SAK 04      LEDERMØTET**

26. mars.

Ledermøtet ser ut til å bli digitalt. Kan vurderes om styret skal sitte samla. Då blir det kortare, så me ser bort frå foredragshaldarar utanfrå. , Den mest realistiske måten få gjennomført møtet på i 2022.

Sendes ut epost til alle klubber med invitasjon. Ber om saker.

Den viktigaste saken vi har er Norgesmesterskapet etter den evalueringa seksjonen har hatt. Målet må vere å koma med forslag som kan stemmes over, for å ha mandat til å bestemme veien – enten det er å fortsette som me har gjort – eller å komme med endringar i speleoppsett/dagar/moglegheit til å dele opp meisterskap i eit eige veteran-NM frå 2023.

#### **SAK 05      PETANQUE FOR HØRSELSHEMMEDE**

Fått invitasjon til Europacup for hørselshemmede via Mette M. Berg i paraidretten. Blei gjort oppmerksom på eit miljø i Oslos Døve Sportsklubb, som fekk invitasjonen vidare sendt fra meg.

Det er eit miljø me gjerne må ha nærmare kontakt med.

#### **SAK 06      NM 2022 OG NM-VEKA**

Gabriel informerer om NM-veka. Er i rute, men en del som ikke er bestemt. Alt skal spilles i Skien.

Info ved Tore om NM i Stokke, etter møte med klubben.

Sekreteriat diskuteres. Viktig å finne riktige personer for å lede, med definerte roller.

Dommere må prioriteres. Prøver å booke dommere allerede nå, og videreutdanne nye. Dette må også diskuteres på ledermøtet.

#### **SAK 07      EVENTUELT**

Holmestrand er i samtaler om å lage ny hall sammen med skøytegruppa. Dersom de får det som de ønsker, blir det 19 baner med full størrelse. Et mulig nasjonalt anlegg.

**Neste styremøte:** Torsdag 3. mars kl. 18.00